

نموذج تعهد عند طلب تشكيل لجنة مناقشة

Declaration Form When Requesting to Form A Defense Committee

A. Instructions:

The student has to complete this form to process his/her request for thesis defense. An approved copy should be attached to the thesis defense request to be processed at the Deanship of Graduate Studies.

أولاً: تعليمات:

يستكمل نموذج التعهد عند طلب تشكيل لجنة مناقشة ويرفق منه نسخة معتمدة مع طلب التشكيل لعمادة الدراسات العليا.

B. The Student's declaration:

I am the under signee declare that:

1. The thesis/research project is my own work that has been mainly undertaken during the period of my registration for this degree at King Saud University.
2. I am aware of all the requirements of King Saud University's Academic Integrity Policy including academic documentation and research citation rules.
3. I have met all contractual obligations to funders, collaborators, and sponsors, and all ethical requirements (e.g. Ethics approval, acknowledgment and citation of third-party material, and appropriate handling of confidential information).
4. This thesis/research project has not been submitted for any other degree or professional qualification.
5. If a student has been part of a research group, the contribution of the student should be clearly stated.
6. Originality and Similarity do not exceed (30%)

.....
.....

Student's Name:

Student's ID:

Student's Signature:

Date:

ثانياً: تعهد الطالب:

أقر أنا الموقع أدناه بما يلي:

١. إن مشروع الأطروحة/البحث هو نتيجة لعملتي الذي قمت به خلال فترة تسجيلي لهذه الدرجة في جامعة الملك سعود.
٢. لدي إلمام تام بمتطلبات الأمانة العلمية وحقوق الآخرين وقواعد النقل والاقتباس وفق الأعراف الأكاديمية وأنظمة ولوائح الجامعة.
٣. استوفيت جميع الالتزامات التعاقدية تجاه الممولين والمتعاونين والجهات الراعية، وجميع المتطلبات الأخلاقية (مثل الموافقة الأخلاقية، إدراك وتوثيق دور الطرف الثالث، والتعامل المناسب مع المعلومات السرية).
٤. لم تقدم هذه الأطروحة/البحث للحصول على أي درجة أو مؤهل مهني آخر.
٥. إذا كان الطالب ضمن فريق بحثي، فيجب ذكر مساهمة الطالب بوضوح.

٦. تم مراجعة الأصالة ونسبة التشابه ولم تتجاوز (٣٠%)

.....
.....

اسم الطالب:

الرقم الجامعي:

توقيع الطالب:

التاريخ:

C. The Supervisor's declaration:

I confirm that the above-named student has discussed with me his intention to submit his/her thesis.

I agree that the student is ready to submit his thesis, and I will initiate the process of the thesis defense: YES ☐/NO ☐

Or:

The student is not ready to submit his thesis yet.

The Supervisor Name:

The Supervisor's Signature:

Date:

ثالثاً: موافقة المشرف:

الطالب المذكور أعلاه قد ناقش معي رغبته في تقديم أطروحته للمناقشة.

أوافق على أن الطالب مستعد لتقديم أطروحته، وسأبادر باستكمال تشكيل لجنة

المناقشة: نعم ☐/لا ☐

أو:

الطالب غير مستعد لتقديم أطروحته بعد.

اسم المشرف:

توقيع المشرف:

التاريخ: